

Referat fra bestyrelsesmøde 26. april 2023 hos Annette

Tilstede: Per, Katrine, Henrik, Dennis, Thomas, Annette samt Jan Mathorne til pkt. Status fra sikkerhedsudvalget

Afbud fra Anders, Vitus.

1. Godkendelse af referat fra sidste møde. Godkendt.
2. Status fra sikkerhedsudvalget
 - Instruktor og vægvagtssamling er afholdt 12. marts – det gik rigtig godt.
 - Vægvagterne har ønsket større synlighed af hvem der er vægvagt. Så fra nu af skal vægvagter bære et lyserødt armbind – ligger i vægvagtskabet.
 - Pløks holder fast i at lære at sikre med ATC, først når de kan dette sikkert kan man skifte
 - Så længe børn kan være i børneseler, skal de anvende disse.
 - Vi fortsætter året ud med, at der sendes mail om evaluering ud til kursister, der har gennemført kurser i PLØKS
 - Der er kommet mange kurser i programmet, især multipitchkurser
 - Afsnittet om børn, der sikrer, omformuleres til: børn under 15 år må ikke føre ruter medmindre, de sikres af deres forældre
 - 3 – 8 erstattes af anden tekst.
 - Juniorholdsklatrere under 15, der er frigivet af trænerne, skal bære et særligt sikringskort, og må så klatre lige som voksne klatrere
 - Ulykker – det seneste år er der gjort en stor indsats for at registrere ulykker: der er sket 4 ulykker og 4 nærvedulykker
 - Toprebssnore kan udgøre en fare. Det tages med på næste års vægvagtssamling
 - Læringen af disse cases er, at vi har konstateret, at der
 - o Ikke har været fejl på udstyr
 - o Fortsat skal være fokus på at bremse, dvs hive den hånd, der holder rebet ned, når der sker noget kritisk
 - o Der skal ses på hængernes placering
 - o P-ledene skal efterses for om de hænger den rigtige vej
 - Bestyrelsen godkender instruktørernes indstilling af sikkerhedsudvalget.
3. Gensidig orientering.
 - Rutebyg af 13-årig: Vi har en 13-årig, der bygger ruter alene. Per har lavet skriftlig aftale med forældrene, at det er på deres ansvar. Dette er en undtagelse ift. vores normale regler.
4. Repræsentantskabsmøde DKLAF
 - a. Kontingent – forslaget fra DKLAF på repræsentantskabsmødet er, at kontingentet fastholdes i år.
 - b. Et forslag fra DKLAF om at individuelle personer kan blive medlem af Klatreforbundet: PLØKS er imod, da det er i modstrid med, at DKLAF er paraplyorganisation for alle klatreklubber – DKLAF er ikke en klub selv. Per tager dette med til repræsentantskabsmødet søndag d. 30. april.
5. Oplæg fra Gubbies

Dennis har modtaget et tilbud fra Gubbies på 971.000 kr. inkl. moms. Per: det er bestyrelsens opgave, at synliggøre, hvordan dette kan finansieres og hvilke evt. konsekvenser det vil få, for de aktiviteter og ting, vi ellers plejer at bruge klubbens penge til.

Vi vil lave en klubaften, hvor der indkaldes til dialogmøde og evt. nedsættelse af en arbejdsgruppe, der skal gå videre med projektet frem mod en generalforsamling. Per og Thomas forbereder forskellige scenarier på hvordan økonomien kan skrues sammen til klubaftenen. Annette står for det praktiske med at afholde klubaftenen. Per og Annette driver processen efter klubaftenen. En gruppe bestående af Jan Mathorne, Henrik og Thomas forbereder et oplæg til, hvad alternativet til en 'købt' væg kan være, og hvad det vil koste og tage af tid.

6. Bestyrelsesseminar på Bøtø

Hvad vil vi bruge det til?

- Afholdelse af et ordinært bestyrelsesmøde
- Fortsættelse/kick start af projekt ny væg
- Vi kan invitere andre grupper eller enkeltpersoner fra klubben med, f.eks. rutebyggerudvalget eller andre udvalg, f.eks. Astrid og nogle udvalgte trænere/instruktører, der kan lave planer eller lignende.
- Dennis og Per kommer med et oplæg til formål, indhold og program for weekenden.

7. Grill – skal vi bygge en?

Dennis går videre med projektet og kontakter kommunen, hvorvidt dette kan lade sig gøre.

8. Opfølgning på actions:

- a. Forsikring /Per
 - i. I proces
- b. Lift og vægvagtskursus /Henrik får overdraget fra Mads
 - i. Henrik overtager kontakt til liftservicefirma
- c. Udendørs faciliteter /Annette
 - i. I proces – Annette kontakter Tina og den nye idrætskonsulent for at komme videre med kommunens bidrag til udendørsfaciliteter
- d. Døre: Udskiftning og ny dør mellem væg og hallen. /Dennis
 - i. I proces
- e. Klubtur til anden klub/Thomas
 - i. I proces
- f. Amager Bakke/Per
 - i. Per rapporterer når der sker noget nyt
- g. Reoler/hylder i boulderen/Thomas + Vitus
 - i. I proces
- h. Statusmøde med børne/juniorholdet inden sommerferien
 - i. Per og Annette indkalder til møde
- i. Ombygning ved PLØKS logo /Status ved Henrik
 - i. Er i gang. Dejligt at se, at der sker noget.
- j. Forbundet og friplads til Pløks ved anvendelse af vores faciliteter/Per
 - i. Udestår
- k. Klubtur til Kullen/Dennis og Per
 - i. Udestår
- l. Grill og klatring /Dennis og Thomas

- i. Udestår
 - m. Pløks klistermærker /Dennis og Vitus
 - i. Udestår
 - n. Medlemsstatus efter årsskifte /Thomas
 - i. Vi får lige så mange nye medlemmer ind som vi plejer
 - o. Sommerfest /Annette
 - i. Annette har forsøgt at headhunte, uden held, og slår det op på Facebook i stedet.
 - p. Spotify /Per
 - i. Udestår
9. Status på juniorhold og børnehold
- a. Juniorhold /Vitus
 - i. Indkøb af telte – klubben vil gerne finansiere indkøb af telte, der kan bruges til alle typer af klubture i klubbens regi. Thomas giver Sune besked.
 - b. Børnetræner. /Annette
10. Evt.
- a. Adgang til Bison Boulder for PLØKS medlemmer: 20% rabat for dagskort og 10-turskort. Dennis sætter det på hjemmesiden under 'fordele'.
 - b. Bytteordning mellem PLØKS og Bison Boulders så PLØKS børne-/ungdomshold kan bytte med Bison Boulders børne-/ungdomshold. Kan dette etableres? Jan Mathorne tager denne opgave og koordinerer med Sune og Michael.
 - c. Klubaften om ny væg afholdes onsdag d. 24. maj kl. 19 – 21. Annette laver program og slår det op på Facebook og booker klublokalet.
11. Næste bestyrelsesmøde onsdag d. 7. juni kl. 18:30 hos Thomas Veksø Bygade 25a 3670 Veksø Sjælland